
 
REFERAT FRA STYREMØTE I NANNESTAD  

JEGER- OG FISKERFORENING 
 

 

 

Møte:  

 

Styremøte Styremøte nr: 

01/2025 

Dato: 15.01.2025 Kl: 18.30 

 

Sted: Klubbhuset til Nannestad JFF Referent:  

Birgithe 

Deltagere: Lars Petter, Hanne, Turid, Hans Olav, Karl Erik, Lars Olav, 

Rachel, Atle, Henning og Birgithe. 

Antall sider:  

4 

Saksliste: Utsendt. 

SAKSLISTE 

1. Gjennomgang og godkjenning av referat fra 

styremøte 18.11.2024 

- vedlegg. 

 

2. Budsjett mv 

- ferdigstilling 

- årsberetning 

- valgkomitéarbeid 

 

3. FB siden 

4. Nytt fra utvalgene 

 - Fiskestell.  

 - Jaktutvalget.  

 - Jaktskytterutvalg 

 - Jakthund.  

 

      5.  Møte- og aktivitetsplan 2025 

 - vedlegg 

 - gjennomgang og vedtak 

 

      6.    Referat fra dialogmøte med Akershus JFF. Kurs. 

 

      7. Predatorjakt – trekning. v/ Karl-Erik 

 

      8. Evt  

 

 

   

 

 

 

 



 

 

1. Gjennomgang og godkjenning av referat fra styremøte 18.11.2024 

 

Vedtak: 

Referat godkjent.  

 

 

2. Budsjett mv 

- ferdigstilling 

- årsberetning 

- valgkomitéarbeid 

 

Vedtak: 

 

- Budsjett fra 2024 viser vi gikk litt i minus. Da vi har hatt noen uforutsette utgifter.  

- Vi må huske å søke om ulike tilskudd fra NJFF og Nannestad kommune.  

- Klubbhus: 

• Hadde lite utleie i 2024, reklamere på SOME så vi kan forhåpentligvis får leie ut 

mer. 

• Budsjettere 10.000 kr til lys til gangen, og vedlikehold av vifte til toalett.  

 

- Fiskestell: 

• Ha likt budsjett som 2024, på 40.000kr.  

• Gått i overskudd på arrangement inntekter. 

• Har lite premier igjen, så må budsjettere mer til premier. 

• Få opp vipps nr ute, så man får inntekt på fiskekort. 

 

- Jaktutvalget:  

• Budsjetert jaktkort for 64.000 kr.  

 

- Jaktskytterutvalget: 

• Hatt god inntekt på elgbanen, gått i overskudd.  

• Må reparere en voll på banen, så må øke kostnaden.  

 

- Årsberetning  

• Lage skriv på årberetning så medlemmer kan ha tilgjengeleg på årsmøte.  

• Legge ut årsberetning på hjemmeside.  

 

- Valgkomitearbeid: 

Lars Olav skal ta en ringerunde til de ulike. 

 

 

 

3. FB siden 

Hvordan kan vi få samkjørt gammel og ny Facebook side.  

 

Vedtak:  

 



- Lars olav, Rachel og Birgithe tar et møte ang Facebook.  

 

4. Nytt fra utvalgene 

 - Fiskestell.  

 - Jaktutvalget.  

 - Jaktskytterutvalg 

 - Jakthund. 

 

 

Vedtak:  

 

- Jaktutvalg: 

• Det har ikke blitt meldt inn at det er felt rådyr. Hjortedyr skal meldes inn med 

engang etter det er felt. Om dyr ikke blir meldt inn med en gang, vil det bli gitt ut 

en bot på 200 kr, og 500 kr fra 2025. Skjer det ved i gjentagelse, vil det bli 

utestenging. Dette må også komme på jaktkort.  

 

- Jaktskyterutvalget: 

• Blir jakttrening ut mars på Steinsgård. 

• Dette blir informert om ulike aktiviteter på SOME.  

• Simulatorcup vil også foregå ut mars.  

 

- Jakthundutvalget:  

• Birgithe blir meldt på kurs i mars 2025. 

 

5. Møte- og aktivitetsplan 2025 

 - vedlegg 

 - gjennomgang og vedtak 

 

 

Vedtak: 

- Hele Norge båler:  

• Holdes arrangement i Sjonken 18. januar; vi lager bål, og instruerer med hvordan 

man lager bål. De fra styret møter kl 10:00. 

- Friluftslivets uke: 

• Ha et arrangement med overnatting og fisking i august/september.  

  

6. Referat fra dialogmøte med Akershus JFF. Kurs. 

 

Vedtak: 

- Informerte om ulike kurs utover våren. Nannestad JFF deltar på ungdomsleder- og 

kvinnekontaktkurs i januar. 

- Skal blåse liv i fiskeklubben igjen.  

- Blir jakthundkurs i januar og mars.  

-  

7. Predatorjakt – trekning. v/ Karl-Erik 

 

Vedtak: 

 

- Tre personer som har meldt inn:  



- Rune Jonsen vinner 2000 kr. 

- Jan Reidar Olsen Vinner 1000kr. 

- Henning Larsen vinner 500kr 

8. Evt 

 Må ha oppsyn på de to nye gapahukene 

 

Vedtak:  

Oppsynsgruppe får gapahukene i tillegg i oppsynet sitt. 

 

Neste styremøte:  

Tirsdag 04.03.2025  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


